
Protokół Nr I/2014 

z I sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 1 grudnia 2014 r. 

 

 

Najstarszy wiekiem Radny Pan Tadeusz Kocur otworzył obrady I Sesji Rady Miejskiej 

w Ustrzykach Dolnych, zwołanej przez Komisarza Wyborczego w Krośnie.  

W pierwszej kolejności powitał Burmistrza Pana Henryka Sułuję, Zastępcę Pana Jacka 

Przybyłę, Panią Skarbnik Ewę Kaczmaryk-Elmerych, Sekretarz Panią Janinę 

Sokołowską, Panią Halinę Nosal – Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej, 

Pana Bartosza Romowicza – nowo wybranego Burmistrza Ustrzyk Dolnych, oraz 

kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 15 radnych, wobec czego 

obrady Sesji są prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Ad.1. Wydanie zaświadczeń o wyborze przez Miejską Komisję Wyborczą. 

 

Kolejno Pani Halina Nosal pogratulowała wszystkim radnym objęcia mandatu oraz 

wręczyła zaświadczenia o wyborze. 

 

Ad.2. Złożenie ślubowania przez radnych.   

 

W punkcie tym Radny Pan Tadeusz Kocur przedstawił rotę ślubowania: „Wierny 

Konstytucji i Prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Kolejno odczytywał  nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej, po czym każdy 

radny dopowiadał słowa „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Tekst ślubowania stanowi 

załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Po złożeniu ślubowania Pan Tadeusz Kocur pogratulował wszystkim radnym, oraz 

ogłosił że od tego momentu radni mogą sprawować swój mandat. 

 

Ad. 3. Wybór Przewodniczącego Rady. 

 

W pierwszej kolejności Pan Tadeusz Kocur poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Rady. Radny poinformował o możliwości przedstawienia danego 

kandydata, oraz o fakcie iż każdorazowo będzie pytał czy dany kandydat wyraża 

zgodę. 



W związku z powyższym Pani Leokadia Bis zaproponowała kandydaturę Pana 

Bogdana Ferenca i krótko uzasadniła swoją propozycję. 

 

Kolejno Przewodniczący obrady zwrócił się z zapytaniem do Pana Bogdana Ferenca 

czy wyraża on zgodę na kandydowanie – kandydat wyraził zgodę. 

 

Kolejno głos zabrał Radny Pan Arkadiusz Lupa, który poinformował, że koalicja 

Prawa i Sprawiedliwości oraz Aktywnych dla Bieszczad nie zgłasza żadnych 

kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady. Wyraził również nadzieję na 

harmonijną współpracę.  

 

Kolejno Pan Tadeusz Kocur poprosił o zgłaszanie trzech kandydatur w celu powołania 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

W pierwszej kolejności Pan Stanisław Leszega zgłosił kandydaturę Radnych Pana 

Jana Kruka, oraz Pana Henryka Tymejczyka. 

 

Kolejno Pan Bogusław Pleskacz zgłosił kandydaturę Pana Czesława Urbana. 

 

Następnie Pan Tadeusz Kocur zapytał każdego zgłoszonego kandydata czy wyraża 

zgodę – wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Kolejno Prowadzący obrady Pan Tadeusz Kocur poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie składu Komisji Skrutacyjnej: 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymują się – 0, obecnych podczas głosowania 

 – 15 radnych (jednogłośnie). 

 

Następnie Pan Tadeusz Kocur ogłosił 5 minut przerwy w celu przygotowania się do 

głosowania. 

 

Po przerwie Pani Janina Sokołowska Sekretarz Gminy Ustrzyki Dolne przedstawiła 

krótko zasady głosowania. Po czym Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie 

tajne. Kolejno Pan Henryk Tymejczyk odczytał protokół komisji stwierdzający wybór 

Pana Bogdana Ferenca na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik Nr 3 

do protokołu. 

 

Prowadzący obrady I sesji odczytał treść uchwały stwierdzający wybór 

Przewodniczącego Rady, po czy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 



 

Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymują się – 1, obecnych podczas głosowania 

 – 15 radnych. 

 

Kolejno Radny Pan Tadeusz Kocur pogratulował Panu Bogdanowi Ferencowi 

przejęcia tak zaszczytnej funkcji po czym przekazał nowo wybranemu 

Przewodniczącemu dalsze prowadzenie obrad. 

 

Pan Bogdan Ferenc podziękował wszystkim radnym za powierzenie mu tak 

odpowiedzialnego obowiązku, po czym ogłosił zamknięcie obrad I Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Zakończenie obrad: 17.30. 

Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 

 

Sporządziła: Agnieszka Madej. 

 

 

 

 


